

## 分體式、窗口分體式冷氣機安裝 Split-type & Window Split-type Air-conditioner Installation

冷氣機類型 Types of Air-conditioner	基本安裝費用 Basic charge
<ul> <li>一匹分體式或窗口分體式冷氣機</li> <li>Split-type &amp; window split-type air-conditioner standard installation for 1 HP</li> </ul>	\$1800
<ul> <li>一匹半分體式或窗口分體式冷氣機</li> <li>Split-type &amp; window split-type air-conditioner standard installation for 1.5 HP</li> </ul>	\$1900
<ul> <li>二匹分體式或窗口分體式冷氣機</li> <li>Split-type &amp; window split-type air-conditioner standard installation for 2 HP</li> </ul>	\$2000
<ul> <li>二匹半或以上分體式或窗口分體式冷氣機</li> <li>Split-type &amp; window split-type air-conditioner standard installation for 2.5 HP or above</li> </ul>	\$2200

### 基本安裝包括:

Standard installation includes:

- 安裝白鋁架座台
   Installation of a plain aluminum mounting rack
- 15 呎雪種喉,15 呎控制線, 15 呎去水喉
   A 15ft surface refrigerant pipe, a 15ft control wire and a 15ft surface drain pipe
- 開玻璃窿一個A glass opening
- 米色保溫膠
   Beige pipe insulator (surface)



# 額外安裝項目收費表(要求超過標準):

Additional Installation Price List (For requirements exceed standard installation):

∃ <u>Item</u>		收費 Charg
額外雪種喉連隔熱膠 1		
Extra refrigerant pipe with insulation <sup>1</sup>		
o 7,000-14,000 BTU	每米 /meter	\$125
o 14,001-18,500 BTU	每米 /meter	\$135
o 18,501-28,000 BTU	每米 /meter	\$150
額外去水喉連隔熱膠 <sup>2</sup>	每米	\$45
Additional drain pipe with insulation <sup>2</sup>	meter	
電源線或控制線獨立外加 PVC 喉保護	每米	\$20
Separated PVC protection for power cord or control wire	meter	
鋁質掛牆散熱器承托架		
Aluminum outdoor mounting rack		
<ul><li>如合適,四吋高以内坐地架</li></ul>		免費
Floor stand mounting rack <4" high if applicable		FREE
o 7,000-14,000 BTU	每個/each	\$400
o 14,001-28000 BTU	每個/each	\$450
不鏽鋼掛牆散熱器承托架	每個	\$600
Stainless steel outdoor mounting rack	each	
額外室内吊架/掛架	每個	\$200
Extra indoor mounting rack	each	
雪種喉長超出廠商設定而添加 R410 雪種	每部	\$200
Refilling extra refrigerant (R410) for pipe exceeding specification	set	
雪種喉長超出廠商設定而添加 R32 雪種	每部	\$400
Refilling extra refrigerant (R32) for pipe exceeding specification	set	
窗口式分體坐窗台承托架(不超越窗台面)	每個	\$200
Window split-type air-con setting rack for windowsill (not over windowsill surface)	each	
額外拉電線明線安裝	每米	\$50
Extra surface wiring installation	meter	



		Valid date 有效日期: 10/06/2020 – 31/12/2020		
項目 Item		<u>收費 Charge</u>		
<ul> <li>鑿牆窿(只限非結構性磚牆)小於6吋厚</li> <li>Wall opening (non-structured brick wall only) &lt;6" thick</li> </ul>	每個 each	\$200		
● 鑿牆窿(只限非結構性磚牆) 6-10 吋厚	每個	另行報價		
Wall opening (non-structured brick wall only) 6-10" thick	each	Quote & Charge		
<ul> <li>有燈開關制或插座安裝或改位(每個計,包3米電線)</li> <li>Relocation or installation of switch with indicator light or socket (each includes a 3m wiring)</li> </ul>	每個 each	\$250		
拆卸舊分體機及機架(在安全情況下): Uninstallation of existing split-type air-con and mounting rack (under safe circumstance):				
項目 Item		<u>收費 Charge</u>		

<u>項</u>	<u>目 Item</u>		<u>收費 Charge</u>
•	掛牆式分體機		\$400
	Wall mount split-type air-con		
•	窗口式分體機		\$300
	Window split-type air-con		
•	只拆室內機		\$150
	Removing the indoor unit only		
•	窗口冷氣機		\$85
	Old window type air-con		
•	拆窗出散熱器	每個	\$200
	Uninstalling and re-installing window for moving the outdoor unit	each	
•	鋸拆鋁窗框架或 T 骨出散熱器		\$200
	Dismantling aluminum window frame for moving the outdoor unit		
•	12mm 厚室外散熱器避震膠	每套 (4 件)	\$160
	12mm thick rubber shock absorber for outdoor unit	each set (4 pcs)	
•	散熱器底加裝不鏽鋼水盤連 5 米去水喉	每個	\$500
	(選擇性安裝・冷/暖型分體機建議使用)		
	Installation of a water tray with a 5m drain hose for outdoor unit (optional, recommended for cool & warm type SAC)	each	
•	室外機扯吊上高位安裝(2米以上)	每個	\$300
	Hanging for over 2m to install the outdoor unit	each	



法例訂明之安全要求 Safety measures in accordance with regulations:

項目 Item 收費 Charge

● 機尾掣 / 急停掣每個\$200

Emergency switch each

● 防水刀掣 每個 \$300

Waterproof isolator each

● 安全工作臺 / 棚架 另行報價

Safety scaffolding Quote & Charge

離島, 偷景灣及禁區內服務附加費(東涌及珀麗免費)

Additional service charge for outlaying Island, Discovery Bay and forbidden zones.

(Free for Tung Chung & Park Island)

• 首部 \$300

The 1<sup>st</sup> unit

● 第二部起 每部 \$50

From the 2<sup>nd</sup> unit set

Other items such as concealment of pipes, new glass, or extra installation insurance, etc.

Quote & Charge

#### 備註 Remarks:

- (1) 分體式安放位置需由顧客確認及負責向大廈管業處取得許可,如安裝後顧客要求改位或重裝,需另報價收費。 Location of split-type air-conditioner is assigned by customer. Customer is responsible for applying permit from the building management party, if required. Any re-location or re-installation after installation shall be subjected to extra charge.
- (2) 電源需由顧客負責提供至機身電源線端的半米範圍。如需本公司安裝插座,價錢另議。
  Customer should provide an electricity supply distant within 0.5m to the air-con connecting wire. Extra provision of this service is on quote and charge basis.
- (3) 標準安裝工程不包括代客申請任何認可牌照及登記註冊,如電錶、通風牌照等。

  Standard installation does not include any application of license or registration such as electricity supply, ventilation, etc.
- (4) 安裝工程完成後,有關裝修粉飾之修補需由客戶自行處理。
  After installation, customer is responsible for any follow-up decoration and finishing work.
- (5) 在安全情况下·安裝工程可能須配備棚架進行;8 呎標準寬度棚架收費 \$3,500 起(需視乎區域、環境有所調整)。

Under a safety circumstance, scaffolding may be used for installation. Basic charge for standard scaffolding in 8ft width is \$3,500 up (subject to district and service environment).



- (6) 標準安裝祇適用於住宅客戶。商舖、寫字樓、工廠等商用客戶,需先睇位報價。
  - Standard installation is only applicable to residential customers. Shops, offices, factories and commercial clients are subject to on-site inspection and quotation.
- (7) 保養及維修不包括搭棚及安全架,需由客戶負責提供。
  - Warranty and repair service do not include scaffolding or safety hanger, which shall be provided by customer if applicable.
- (8) 一年安裝工程保用包括冷氣機承托架、封窗玻璃膠及雪種喉接口雪種滲漏;惟不包括冷氣機因缺乏定期保養而引至排水設施淤塞,至於產品更換或清洗需額外收費。
  - 1 year installation warranty covers only air-con supporting racks, silicone glass seal-up and leakage of refrigerant at pipe joints. Any air-con foul drain caused by absence of proper and regular routine maintenance is excluded from the warranty. Product replacement or cleansing are subject to extra charges.
- (9) 安裝於窗臺之分體機受位址所限並涉及玻璃拆封,客戶需承擔日後維修及保養之相關費用。
  Split-type air-con which is installed at windowsill is restricted by spacing and involves glass re-fix. Customer is responsible for related repairing and maintenance charges afterwards.
- (10)若因環境問題或其他因素重用現有雪種喉或排水管,客戶需承擔日後維修及保養之相關費用。
  If existing refrigerant pipes or drain hoses are reused due to environmental or other factors, customer is responsible for related repairing and maintenance charges afterwards.
- (11)額外 \$ 20,000,000.00 的第三者及公眾責任保險涵蓋安裝工程,超額要求需由客戶承擔(如大廈管業處要求)。 A public liability and third-party insurance of \$20,000,000.00 covers the installation. Any insurance of higher coverage shall be borne by the customer (such as upon building management party's requirement).
- (12)如價格有任何修改,不作另行通知。未列出的收費項目將以現場報價為準。
  - Charges can be amended without prior notice. Non-listed items are subject to on-site quotation.



### 安裝小貼士 Installation Tips:

• 要注意家居面積大小、方向及樓層來決定冷氣機的匹數

Please take the size of the apartment, direction and floor into account for choosing the horsepower of the air-conditioner.

50 至 80 平方呎	<b>¾</b> 匹
50 to 80 sq. feet	¾ HP
80 至 100 平方呎	1匹
80 to 100 sq. feet	1 HP
100 至 140 平方呎	1.5 匹
100 to 140 sq. feet	1.5 HP
140 至 180 平方呎	2 匹
140 to 180 sq. feet	2 HP
180 至 250 平方呎	2.5 匹
180 to 250 sq. feet	2.5 HP
250 平方呎或以上	3 匹
250 sq. feet or above	3 HP

• 若冷氣機用於西斜房間,建議可加大半匹

It is recommended to increase the horsepower by 0.5 HP, if the air-conditioner is used in a room facing west.

• 若冷氣機用於天臺或頂樓正東方向,建議可加大半匹至一匹

It is recommended to increase the horsepower by 0.5 to 1 HP, if the air-conditioner is used on the rooftop or top floor facing east.

• 若用於客廳可加大半匹至一匹

It is recommended to increase the horsepower by 0.5 to 1 HP, if the air-conditioner is used in living room.

- \*以上資料只供參考,實際情況需按家居環境決定
- \*The above information is for reference only. The choice of horsepower depends on the actual circumstances of the apartment.